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Onderwerp: Op nieuwbouwpanden altijd zonnepanelen

Toelichting bij de vragen:
ChristenUnie Velsen vindt het belangrijk dat we zoveel mogelijk duurzame energie opwekken. Daken 
van woningen en andere gebouwen lenen zich goed voor het opwekken van zonne-energie. 
Bij nieuwbouw zou dit vanzelfsprekend moeten zijn, juist omdat zonnepanelen dan heel mooi in het 
ontwerp van het dak kunnen worden geïntegreerd. Helaas blijkt dat bij de nieuwbouwwoningen van 
Hofgeest Buiten nog steeds woningen zonder zonnepanelen worden gebouwd. ChristenUnie Velsen 
vindt dit een gemiste kans. Er is hier sprake van grote daken en doelgroep waaronder elektrische 
auto’s zeer populair zijn. 

Zonnepanelen worden volgens onze informatie standaard alleen geplaatst als de BENG berekening 
hiertoe aanleiding geeft. Als de woning voldoet aan BENG, dan is echter alsnog (beperkt) elektriciteit 
nodig voor verwarming en voor overige apparatuur en eventuele elektrische auto. 
Zeker nu energieprijzen sterk stijgen en bewustzijn rond duurzame energie steeds verder toeneemt, zal
al snel na oplevering een wildgroei aan panelen op de daken verschijnen. Hierbij zullen de panelen dan
óp de daken worden gelegd in plaats van integraal onderdeel van het dak.
Gelegd in verschillende patronen, in verschillende kleuren, met verschillende frames. Dit terwijl aan 
allerlei andere aspecten van welstand de hoge eisen worden gesteld.

Vraag 1 

Is het college bekend met het gegeven dat veel nieuwbouw woningen zonder zonnepanelen 
worden opgeleverd?

Vraag 2 

Is het college het eens met de ChristenUnie dat door het niet standaard mee ontwerpen van 
zonnepanelen een ongewenste en onnodige variëteit van oplossingen voor zonnepanelen 
ontstaat? 

Vraag 3
Is het college het eens met de ChristenUnie dat nieuwbouw (woningen, maar ook gebouwen voor 
instellingen en bedrijven) in principe altijd zou moeten worden voorzien van zonnepanelen, zo nee,
waarom niet of onder welke voorwaarden wel? 

Vraag 4
Is er een mogelijkheid dat de gemeente aanvullende eisen stelt t.a.v. het minimaal toepassen van 
zonnepanelen ook al is dat volgens de BENG niet nodig bij toekomstige nieuwbouw in Velsen?
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Vraag 5
Er wordt een beheervereniging opgericht voor onderhoud van parkeerhoven en groen. Doel is o.a 
de instandhouding van de uitstraling.
Is er een mogelijkheid dat de gemeente voorschriften opstelt voor het plaatsen van zonnepanelen 
in de Hofgeest Buiten. En zou dit kunnen in samenspraak met de bewoners via de 
beheervereniging, die de instandhouding van de uitstraling als een van de doelen heeft?  
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